
DSP Bestyrelsesmøde   

 

Bestyrelsesmøde d. 06.01.2018 kl. 18 hos John. 

Tilstede: John Villadsen , Hans Hedemand, Kasper Petersen,  Anett Bjerring Christensen 

og Conni Lynge. 

Afbud fra : Louise Østgaard Larsen, Pernille Lynge , Lars Thomsen, Linea Fogh Pedersen, 

Referent : Conni Lynge 

Dagsorden  

 
Pkt.1: Godkendelse af forrige referat.  
 
Pkt.2: GF: Herunder regnskab, valg, kontingent, medlemsblad og ordstyrer. 
 
Pkt.3: Medlemsmøde før GF: Indhold 
 
Pkt. 4: Hingstekåring 
 
Pkt.5: Æresmedlemmer  
 
Pkt.6: Fællesmøde med avlsledelsen: avlsledelsens sammensætning, struktur og 
målsætning.  
(også punkter til fællesmøde, men syntes vi skal være forberedt) 
 
Pkt.7: Tilretninger i Avlsplanen 
 
Pkt.8: Evt. 
 
 
Ad.Pkt.1: Referat er godkendt. 
 
Ad.Pkt.2: Pernille siger, at regnskabet ser fornuftigt ud. Hun er sygemeldt, men forventer 
at alt er på plads, som det skal være, til generalforsamlingen. 
På valg til bestyrelsen er Kasper, John, Conni, samt Hans. Hans genopstiller ikke igen. 
Kontingent forventes uændret. Medlemsblad, alle medlemmer har ikke fået blad, det bliver 
der fulgt op på.  
Bestyrelsen har forslag til ordstyrer.  
Kasper står for fremvisning af det, som skal fremvises på lærredet. 
Der er kommet et forslag,  om at ændre fra fire til tre regioner. Der laves opslag på 
hjemmeside og Facebook. 
 
 



Ad.Pkt.3: Gennemgang af Avlsplanen. Forslag til Avlsledelsen om foredrag om 
betydningsfulde stammer. 
 
Ad.Pkt.4: Hingstekåringen, der er lagt op til, at vi i år skal have hingstene longeret. Der ser 
ud til, at der kommer et rimeligt antal. Som før nævnt, så er det også igen i år sammen 
med NF. 
 
Ad.Pkt.5: Pt.ingen aktuelle emner. 
 
Ad.Pkt.6: Der er et bredt udvalg af kompetencer i Avlsledelsen, som ønsket.  
 
Ad.Pkt.7: Tilretninger i Avlsplanen er godkendt af bestyrelsen.  
 
Ad. Pkt.8: Er der nogen ponyer, som skal fremhæves med den nye sportsmedalje evt.  
Bestyrelsen har et emne, som drøftes med Avlsledelsen. 
 
 
 

 

 

 

 


